
 

Styrelsemöte för POMS-habiliteringspsykologernas yrkesförening 26 
februari 2010 

Närvarande: Susanne Fejne, Maria Hagström Wahlberg, Lena Holm, Stefan 
Lycknert, Kristina Nilsson, Tobias Skog, Ingalill Tjulander 

 

1.Mötet öppnades 

2. Föredragningslistan godkändes 

3.  Föregående protokoll 

Rättelser:  

Susanne Fejne är vice ordförande. Lena Holm är ledamot. Karin Lundqvist är 
konferensansvarig. Mattias Eriksson är redaktör för POMS-bladet. 

4. Rapporter 

Kristina rapporterar från ett öppet hus med psykologstuderande på Göteborgs universitet där 
hon och Karin var med som representanter för habiliteringspsykologerna. Flera andra 
yrkesföreningar var representerade.  

Studenter som arrangerar Psykologstudent -10 (www.PS10.se) inbjöd i detta sammanhang 
yrkesföreningarna att deltaga, konferensen arrangeras på Arkens Konferenscenter, 
Göteborg 22-23 oktober 2010. Idén är att skapa mötesplatser i form av ”open space” med 
tema ”Psykologens roll 2010”, då frågeställningar och idéer kommer att dryftas i workshops, 
vid sidan av föreläsningar. Deltagande Yrkesföreningarna betalar deltagaravgift, oklart om 
medel från Nätverket kan vikas åt detta.  

Ingalill och Tobias kommer att närvara vid Rådskonferensen den 23-24 april, men 

representerar där Landstinget Dalarna resp. nätverket. 

5. Kassörsrapport och inval av nya medlemmar 

Ingalill redogör för föreningens ekonomi. Medlemsavgifterna för 2010 är ännu inte inkomna. 
Stefan kommer att skicka ut inbetalningskort. Lista på nya medlemmar förs in i nästa 
nummer av POMS-bladet. 

6. Skrivelser.  Inga 

7. Konferenser 

Det har kommit förslag på att tredagarskonferensen 2011 ska hållas i Stockholm. Mattias, 
Maria och Stefan får i uppdrag att före 7 maj engagera kollegor som kan arbeta med denna 
tillsammans med Karin. Konferenskommittén får gratis konferensavgift, logi och middag.  

Höstkonferensen den 14 oktober: Pris bestäms till 400 för medlemmar, 900 för icke-
medlemmar. Maria och Stefan får uppdraget att tänka ut en lämplig titel och mailar 
medlemmarna om förslag.  

8 POMS och andra organisationer  Inget nytt. 



 

9. POMS-bladet och webinfo. Om någon önskar ett pappersexemplar av POMS-bladet – 
t.ex. seniorer som inte använder Internet – kan de höra av sig och få ett sådant utskrivet och 
hemskickat. Deadline för nästa nummer: 15/3 

Stefan och Maria får i uppdrag att söka igenom gamla nummer för att se om de kan hitta 
något läsvärt eller roligt att scanna in under rubriken ”POMS i backspegeln”. 

Vad gäller ”pliktexemplar” av trycksaker till Kungliga Biblioteket så har lagen inte ändrats. Vi 
behåller gamla nummer i POMS-skåpet tillsvidare, för ev. vidarebefordran dit så småningom. 

Lena föreslår att vi hör med kollegor om de vill ställa upp på en mailinglista för 
bokrecensioner. Förlagen skickar gratisex för den som vill recensera. 

Psykologförbundets logga på framsidan? Frågan bordlägges tillsvidare. 

Nya styrelsen in i POMS-bladet. Mattias ordnar detta. 

10.Styrelsens sida. Kristina skriver denna gång. 

11. Uppdrag åt POMS. 

Remissen ang etablering av vårdgivare. Inget att tillägga för oss i POMS 

Mailet från Lars Ahlin med frågan om samarbete med arbetsterapeuter. Susanne svarar 
(något om självklarheten i detta samarbete inom habiliteringen). 

Namnfrågan: Vår förening har bytt namn! Vid årsmötet i Göteborg 2009 beslöt föreningen 
att byta namn då ordet handikapp numera ersatts av funktionsnedsättning.  Efter 
medlemsomröstning via nätet heter vi nu POMS - Habiliteringspsykologernas 
yrkesförening. (Förkortningen POMS har vi kvar från det tidiga namnet Föreningen 
Psykologer inom omsorgsverksamheten). 

12. Förbundskontakter och nätverk (Se även under punkt 4!) På förekommen 
anledning (se punkt 11) bjuder vi in Lars Ahlin till nästa styrelsemöte. Bl. a ska vi ställa 
frågan till honom om vad POMS kan ha för användning av förbundet. Finns det 
gemensamma frågor att driva? Susanne bjuder in. 

13. Nominering till Stora psykologipriset. Vi nominerar återigen Christina Renlund. 
Kristina ansvarar för nomineringen. 

14. Övriga frågor Susanne berättar att någon/några personer stämt Malmö kommun för 
att de hamnat i särskola trots att senare test visat på ej utvecklingsstörning. Hon får i 
uppdrag att kolla om några av hennes kollegor kan skriva något om detta i POMS-bladet.  

Förslag till ny punkt på dagordningen: Hedersmedlemmar. Uppdrag till alla i styrelsen att 
läsa stadgar ang. hedersmedlemmar  inför nästa möte! 

15. Nästa möte äger rum på samma plats, i Psykologförbundets lokaler, den 7 maj. 

 

 

Vid protokollet:   Justeras:   

Maria Hagström Wahlberg (sekr)       Kristina Nilsson (ordf) 


